
Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 

Onderwerp: mega batterijen In de provincie Flevoland 
Datum: 28-10-2023   

Geachte voorzitter van de Provinciale Staten, 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van 50PLUS 
vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over procedures die een transparante 
bestuursstijl zouden moeten waarborgen. 

Op de website van Omroep Flevoland werd vandaag een item getoond met betrekking tot de 
bouw van een megabatterij voor elektriciteitsopslag (link: 
https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/354284/toestemming-voor-mega-batterij-bij-
windmolens-langs-vogelweg). De batterij heeft een opslagcapaciteit van maximaal 90 
megawatt. De accu kan worden gebruikt om tijdelijk energie op te slaan voor later gebruik, of 
om energiepieken op te vangen. Op de locatie langs de Vogelweg bevindt zich momenteel 
een agrarische bestemming, waarvoor de gemeente Zeewolde een uitzondering wil maken 
voor de bouw van de batterij. 

50PLUS stelt naar aanleiding van dit item op Omroep Flevoland de volgende vragen aan het 
college: 

• Is de provincie op de hoogte van het feit dat het kabinet heeft besloten geen zonneparken 
op agrarische gronden toe te staan?  
• Is het college het met 50PLUS eens dat de grens die getrokken is rondom zonneparken of 
duurzame energie op agrarische gronden ook moet gelden voor de bouw van andere 
objecten die te maken hebben met zonneparken en/of windmolens, voor zover deze nog 
niet onder deze regeling vallen?  
• Klopt het dat door het transporteren van elektriciteit vanuit de windmolens naar batterijen 
en vervolgens weer van batterijen naar het net er dubbel gebruik moet worden gemaakt van 
het elektriciteitsnet?  
• Wat voor effect heeft dit op het reeds overbelaste elektriciteitsnetwerk?  
• Hoe gaat het college voorkomen dat de beeldbepalende kwaliteit van het landschap 
verloren gaat wanneer megabatterijen in een agrarisch landschap worden geplaatst?  
• Is het college het met 50PLUS eens dat door het opstellen en handhaven van strikte 
ruimtelijke plannen en regelgeving bijgedragen wordt aan het beperken van ongewenste 
ontwikkelingen die het landschap kunnen verstoren, en dat het plaatsen van megabatterijen 
niet past binnen de landschappelijke inpassing?  
• Is het college het met 50PLUS eens dat het plaatsen van megabatterijen moet passen 
binnen de landschappelijke inpassing en eigenlijk thuishoort op een industrieterrein en niet 
midden in een landschap? • Op basis van welk beleid wordt dit besluit genomen en wanneer 
wordt dit beleid besproken met Provinciale Staten zodat hier een weloverwogen besluit over 
genomen kan worden door Provinciale Staten? 

 

Drs. M.G.J.H. van Rooij, 
Fractievoorzitter 
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